

[Distributed to the Council,
the Members of the League and
the Delegates at the Assembly.]

Official No.: **A. 31** (b). 1930. V.

Geneva, September 11th, 1930.

LEAGUE OF NATIONS

**GENERAL ELECTION OF THE MEMBERS
OF THE PERMANENT COURT OF INTERNATIONAL JUSTICE.**

Supplement to Document A. 31. 1930. V.

LIST OF CANDIDATES NOMINATED BY THE NATIONAL GROUPS.

Note by the Secretary-General :

The Secretary-General has the honour to communicate herewith to the Assembly and the Council of the League a letter from Mr. Elihu Root, regretting his inability to accept appointment on the Permanent Court of International Justice.

LETTER DATED SEPTEMBER 2ND, 1930.

I observe by your list of candidates nominated by national groups for the Permanent Court of International Justice, under date of August 2nd, 1930, that the national group of Nicaragua has been good enough to nominate me for judge of the Court.

I appreciate very highly the courtesy and consideration shown by my friends of Nicaragua, and I regret that I shall be quite unable to serve as a member of the Court.

(Signed) Elihu Root.

Genève, le 11 septembre 1930.

SOCIÉTÉ DES NATIONS

**ÉLECTION GÉNÉRALE DES MEMBRES
DE LA COUR PERMANENTE DE JUSTICE INTERNATIONALE**

Supplément au document A. 31. 1930. V.

LISTE DES CANDIDATS DÉSIGNÉS PAR LES GROUPES NATIONAUX

Note du Secrétaire général.

Le Secrétaire général a l'honneur de communiquer ci-dessous, à l'Assemblée et au Conseil de la Société, une lettre de M. Elihu Root par laquelle celui-ci regrette de ne pouvoir accepter d'être nommé juge à la Cour permanente de Justice internationale.

LETTRE EN DATE DU 2 SEPTEMBRE 1930.

En prenant connaissance de votre liste, en date du 2 août 1930, des candidats désignés par les groupes nationaux pour la Cour permanente de Justice internationale, j'ai remarqué que le groupe national du Nicaragua a bien voulu poser ma candidature à un poste de juge à la Cour.

J'apprécie très vivement la courtoisie et l'estime qu'ont bien voulu me manifester mes amis du Nicaragua, mais je regrette d'être dans l'impossibilité absolue de remplir les fonctions de membre de la Cour.

(Signé) Elihu Root.
